
 

  

 

 

 
Datum: 9 oktober 2020 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Wij zijn verheugd over het onlangs genomen besluit van de gemeenteraad tot het 
aankopen van de grond voor onze nieuwe school.  
 
Zoals u weet zijn we al sinds lange tijd samen met de gemeente Vught in overleg over 
de huisvestingsproblemen op Zuiderbos. Toen in 2016 uw raad een krediet beschikbaar stelde voor 
een uitbreiding van het bestaande gebouw van Zuiderbos dachten we met zijn allen dat we in 2019 
elkaar opnieuw zouden ontmoeten bij de opening van het gebouw. Het liep anders. Zuiderbos 
groeide harder dan verwacht en allerlei ontwikkelingen zorgden voor stagnatie van het proces.  
 
Maar met elkaar hebben we de urgentie kunnen vasthouden en hebben we samen diverse scenario’s 
onderzocht. Uiteindelijk bleek uit dit uitgebreide onderzoek dat voor de lange termijn nieuwbouw 
voor Zuiderbos de beste optie zou zijn. 
 
Natuurlijk zijn we erg gelukkig met de keuze voor nieuwbouw. We hebben daarmee een mooie 
duurzame maar vooral ook passende oplossing gevonden. Maar met de keuze voor de nieuwbouw 
ontstond er ook zorg.  
 
Zorgen over het standpunt van de gemeente om de aanvraag van het investeringskrediet uit te 
stellen voor onbepaalde tijd, totdat de bouwmarkt zich stabiliseert. Hierdoor ontstond veel 
onzekerheid. Ook omdat de huidige situatie onhoudbaar is. Er is een groot ruimtetekort en de 
technisch staat van de huisvesting is gewoon weg slecht. We ervaren al lang dagelijks het negatief 
effect van de huidige huisvesting op het welbevinden, de veiligheid en het leren en ontwikkelen van 
onze leerlingen en onze medewerkers. Het is dus echt noodzakelijk dat onze nieuwbouw gerealiseerd 
gaat worden.  
 
We hebben inmiddels begrepen dat de gemeenteraad bepaalt wanneer zij een besluit gaan nemen 
over het krediet voor de nieuwbouw. Het is van groot belang dat we gaan starten zodat we begin 
2023 de nieuwbouw kunnen betrekken. Een vertraging van het besluit tot na de 
gemeenteraadsverkiezingen resulteert in een onwenselijke vertraging en een blijvende onzekerheid 
over de voortgang van het project. Deze onzekerheid kunnen en willen we onze leerlingen en onze 
medewerkers niet opnieuw aan doen. Onze kwetsbare doelgroep verdient een veilig en passend 
gebouw waarin zij optimaal kunnen werken aan hun ontwikkeling en toekomstperspectief.  
 
Wij vragen u dan ook met nadruk spoedig een besluit op de kredietaanvraag. 
 
Namens de leerlingen, ouders en medewerkers van Zuiderbos. 
 
Hoogachtend,  
 
 
Liesbeth van den Oever  
Voorzitter College van Bestuur 
Stichting Zuiderbos 


